
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 455 

 

На 16 ноември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно определяне реда и условията за 

провеждане на заседания и даване дежурства на ОИК и определяне 

размера на възнагражденията на членовете на ОИК. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Проект на решение относно действия на ОИК при 

предсрочно прекратяване пълномощията на общински съветник и 

обявяване на следващия в листата за избран. 

  Докладва: Росица Матева 

3. Проекти на решения относно насрочване на нов избор на 

кмет. 

  Докладва: Севинч Солакова 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова, Цветанка 

   Георгиева, Силвия Стойчева, Елка Стоянова,  

   Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Камелия  

   Нейкова 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева, Йорданка Ганчева, 

   Елка Стоянова и Красимир Ципов 

6. Проекти на решения относно промяна в състави на ОИК. 

  Докладва: Силвия Стойчева 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов. 

ОТСЪСТВА: Георги Баханов. 

 

Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Единадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Баханов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно определяне реда и условията за 

провеждане на заседания и дежурства на ОИК и определяне размера 

на възнагражденията на членовете на ОИК с докладчик госпожа 

Матева. 

2. Проект на решение относно действия на ОИК при 

предсрочно прекратяване пълномощията на общински съветник и 

обявяване на следващия в листата за избран, както и при предсрочно 

прекратяване пълномощията на кмет с докладчик госпожа Матева. 

3. Проекти на решения относно предложения до президента 

на републиката за насрочване на нов избор за кметове с докладчик 

госпожа Солакова. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите: Войнов, Матева, Ганчева, Стоянова, Георгиева, Стойчева, 

Елка Стоянова, Георгиев, Солакова и аз. 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици колегите 

Матева, Ганчева, Елка Стоянова. 
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6. Проект на решение относно състави на ОИК  с докладчик 

госпожа Стойчева. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Ципов в точка пета. Други? Няма. 

Моля, режим на гласуване на дневния ред. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Започваме с докладите по точка трета: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА НОВ ИЗБОР ЗА КМЕТОВЕ. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, в Централната 

избирателна комисия постъпиха решения на общински избирателни 

комисии, съгласно които няма избрани кметове на кметства, тъй 

като допуснатите до втори тур са получили равен брой гласове. 

В този  случай на основание чл. 452, ал. 6 от Изборния 

кодекс, по предложение на Централната избирателна комисия 

президентът насрочва нов избор за кмет на кметство. 

В тази връзка ви предлагам шест проекта на решения. 

Първото е за насрочване на нов избор за кмет на кметство 

Могилино, община Две могили, област Русе да направим 

предложение до Президента на Република България. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 



4 

Решението е № 2892-МИ/16.11.2023 г. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Следващият проект на решение е 

предложение за насрочване на нов избор за кмет на кметство 

Искрица, община Гълъбово, област Стара Загора на същото 

основание от Изборния кодекс. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2893-МИ/16.11.2023 г. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Следващият проект е за предложение 

до президента да насрочи нов избор за кмет на кметство Черна гора, 

община Перник, област Перник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по това предложение? Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2894-МИ/16.11.2023 г. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, следващият проект на 

решение на основание чл. 466, ал. 1 във връзка с чл. 465, т.1 от 

Изборния кодекс е за кметство Житница, община Провадия, област 

Варна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля да гласуваме проекта на решение. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2895-МИ/16.11.2023 г. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Следващото предложение, колеги, е 

да предложим на президента на републиката да насрочи нов избор за 

кмет на кметство Черноок, община Провадия, област Варна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по това предложение?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2896-МИ/16.11.2023 г. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Последното, шесто предложение до 

президента, е да насрочи нов избор за кмет на кметство 

Струмешница, община Петрич, област Благоевград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2897-МИ/16.11.2023 г. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам да изпратим копие 

от решенията до Президента на Република България, както и 

заверени копия от решенията на общинските избирателни комисии- 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Заповядайте, господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, на нашата страница, от 

дясната страна на първа страница има графи „нови частични 

избори“.  

Предлагам да си останат графите, но наличната информация 

да отиде в „Архив“, а да останат празни графите и след указите на 

президента да започнем да ги попълваме, както са били преди това. 

Всичките да отидат в „Архив“ и да си останат само „нови частични“ 

– от дясната страна, ми е предложението. Местният референдум да 

си стои. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения във връзка с разположението на секциите на 

интернет страницата ни – това, което в момента се намира на 

страницата, да бъде архивирано и да остане само „частични и нови 

избори“, които ще се попълват, след като бъде насрочен съответният 

избор. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка шеста: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК. 
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Госпожо Стойчева, заповядайте с проекта на решение за 

ОИК. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е предложение с 

вх. № МИ-11-114-1/15.11.2023 г. от упълномощения представител на 

коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“, за 

удължаване срока за време на замяна на зам.-председателя на ОИК – 

Добрич, Даниела Денчева Василева до 17 декември 2023 г., като се 

предлага за времето на този срок заместването да продължи да бъде 

изпълнявано от назначената с Решение № 2709-МИ/18.10.2023 г. на 

Централната избирателна комисия за зам.-председател на ОИК 

Десислава Стефанова Ангелова. 

В тази връзка в папка с моите инициали може да се 

запознаете с проект на решение, с който предлагам Централната 

избирателна комисия да назначи за зам.-председател на ОИК – 

Добрич, област Добрич Десислава Стефанова Ангелова със 

съответното ЕГН на мястото на Даниела Денчева Василева за срок 

до 17 декември 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режи на  гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решение № 2898-МИ/16.11.2023 г. 

 

Продължаваме с точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

В тази точка ще ви докладвам с вх. № МИ-20-122/10.11.2023 

г. писмо от БТВ. Докладвам го за сведение. 

С вх. № ЦИК-02-85/15.11.2023 г. сме получили писмо от 

главния секретар на Народното събрание в отговор на наше писмо от 

14 ноември, с което сме поискали осигуряване на транспорт и такъв 
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е осигурен – докладвам за сведение, във връзка с посещението на 

Централната избирателна комисия на Грузия. 

Докладвам ви за сведение покана с вх. № ЦИК-07-

105/15.11.2023 г. 

Господин Войнов, имате ли доклади? 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-73 в отговор на наше писмо, 

с което поискахме „Сиела Норма“ АД днес в 10,00 ч. да предадат 

останалите софтуерни инструменти към параметризиращия софтуер 

по Договор № 28. От „Сиела Норма“ АД молят срещата да се 

проведе днес от 13,00 ч. поради ангажираност на техния 

представител в сутрешните часове. 

В тази връзка докладвам свързан доклад с вх. № МИ-23-184. 

Той е от IT експертите към Централната избирателна комисия 

относно окончателното приемане на параметризиращия софтуер по 

Договор № 28. IT експертите моля да им бъде предаден usb 

носителят, приет с приемо-предавателен протокол между 

Централната избирателна комисия и „Сиела Норма“ АД от 26 

октомври. 

Поради горното предлагам да вземем решение usb носителят, 

предаден на Централната избирателна комисия с приемо-

предавателен протокол с вх. № МИ-00-233/26.10.2023 г., да се 

извади от касата на ЦИК и да се предаде с приемо-предавателен 

протокол на IT експертите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, запознахте 

се с писмата, свързани с доклада на колегата Войнов. 

Предложението беше да предоставим този информационен актив на 

нашите IT експерти във връзка с дейностите, които предстои да 

бъдат извършени следобед в 13,00 ч. 

Имате ли предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 
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Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, още едно писмо сме 

получили от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-72. То е във 

връзка с Договор № 29.  

Към писмото са приложени отчет за изпълнение на 

дейностите – предмет на Договор № 29, констативен протокол ведно 

с контролни разписки, удостоверяващи годността на машините, още 

три констативни протокола и протокол за проведено обучение на 

техниците. Всичко това е в моя папка в подпапка „документи 

машинно гласуване“. Докладвам писмото за запознаване като ще 

възложа на администрацията да извърши проверка на предадените 

документи във връзка с приемане работата по договора. 

Последното писмо от „Сиела Норма“ АД е с вх. № ЦИК-06-

18-71. То е в отговор на нашето искане да ни предоставят списък със 

серийните номера на неработещите машини, които са били 

ремонтирани на място в склада преди изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври, както и причините за ремонт 

на всяка машина.  

От „Сиела Норма“ АД ни предоставят списък със 140 броя 

машини, за които твърдят, че са ремонтирани в периода 25 – 27 

октомври. Същият списък се съдържа и в предената документация в 

предходния ми доклад – за сведение го докладвам. 

Колеги, постъпило е писмо от Софийска градска прокуратура 

с вх. № МИ-09-73/15.11.2023 г. във връзка с извършваща се проверка 

по прокурорска преписка и молят да им предоставим необходимите 

технически средства, които са посочени в писмото. 

Във връзка с горното предлагам да изпратим писмо до 

Софийска градска прокуратура, с което да ги уведомим, че имаме 

готовност да им предоставим исканите активи. Проектът на писмо е 

в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по писмото, което да изпратим днес? Няма. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – 1 (Любомир Георгиев). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „ЕнЕрДжи 

Сорс“ с вх. № ЦИК-99-172/19.10.2023 г. С него ни изпращат фактура 

за проверка на техническата изправност и зареждане на 

акумулаторните батерии по Договор № 27 от 23 декември 2022 г. В 

допълнение към фактурата са постъпили още две писма.  

С вх. № МИ-23-145 е постъпил доклад относно извършената 

работа и документи, доказващи извършената услуга, и вх. № към 

ЦИК-99-172, с което правят пояснение към изпратената фактура.  

В тази връзка е постъпила докладна записка от директора на 

дирекция Администрация с вх. № ЦИК-09-338/13.11.2023 г., в която 

са описани всички документи, свързани с извършване на услугата. 

Получената фактура отговаря на изискванията на Закона за 

счетоводството. Изготвен е контролен лист за извършване на 

предварителна контрола. 

Предлагам да одобрим разхода и да се извърши плащане по 

фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, тъй като е 

необходимо да се уточнят някои въпроси, свързани с изпълнението 

на този договор, отлагам за следващото заседание взимането на 

решение по тази докладна записка. 

В точка четвърта заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № МИ-08-208/14.11.2023 г. от Административен съд – Сливен, 

с което Административният съд задължава председателят на ЦИК 

незабавно да представи по делото във вид на заверени копия и под 

опис следните документи: констативен протокол, изготвен от СИК 

201600058 в село Дядово, община Нова Загора и протокол, изготвен 

във връзка с проведения избор на втори тур за кмет на кметство в 
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село Дядово, община Нова Загора, на 5 ноември, като същият ведно 

с разпластения оригинал от протокола на СИК е предаден на ЦИК от 

ОИК – Нова Загора. 

Колеги, в тази връзка е изпратено писмо – моля да погледнете 

в моя папка за последващо одобрение – изх. № МИ-08-

211/15.11.2023 г., вчера, с оглед изпълнение разпореждането на съда 

незабавно да бъде изпратен по електронна поща и 

предупреждението, че ще бъде наложена глоба на ЦИК, ако не бъде 

изпратено писмото в разумен срок. Изпратен е обаче само копие от 

констативния протокол, изготвен от посочената СИК, а не е 

изпратен разпластения оригинал от протокола на СИК от 5 ноември. 

Колеги, предлагам ви освен да гласуваме последващо 

одобрение на изпратеното писмо, да гласуваме и второ писмо до 

Административен съд – Сливен, с което да му изпратим копие от 

оригинала от протокола на СИК в село Дядово от 5 ноември и 

уведомим Административният съд, че за нуждите на експертиза ще 

бъде предоставен оригиналният протокол в ЦИК на съответния 

експерт. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-15-14-03-1/15.11.2023 г. от председателя на ОИК – Сандански, с 

което ни уведомява за развитие по дело № 1061, но погрешно е 

написан номерът 1060, и са ни изпратени две съдебни 

удостоверения. 

Колеги, проведох разговор преди малко с председателя на 

ОИК – Сандански, и се оказа, че наистина ние по дело № 1060 
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изпратихме с писмо от 9 ноември на технически носител 

видеозаписите за две секции в село Поленица, но те са по друго дело 

– по дело № 1060, погрешно записано тук. 

По дело № 1061 в момента са ни изпратени копия от съдебни 

удостоверения, издадени от Административен съд – Благоевград, 

като едното е неотносимо за ЦИК – то е към ТЗ ГРАО, а съгласно 

другото съдебно удостоверение, се издава на ОИК – Сандански, за 

да се снабди от Централната избирателна комисия с чернови на 

протоколите на секционните избирателни комисии от всички 

избирателни секции в община Сандански от проведените избори на 

29 октомври. 

Колеги, освен че указах на председателя на ОИК, че следва да 

се изпращат подписани писмата на ОИК и от секретар, ви предлагам 

да върнем отговор, който е във вътрешната мрежа с проектен номер 

8685, но предлагам да бъде изпратен до Административен съд – 

Благоевград, по адм. дело № 1061/2023 г., както и до ОИК – 

Сандански, като да уведомим Административен съд – Благоевград, 

че черновите на протоколи на секционни избирателни комисии не се 

предават в Централната избирателна комисия и те се съхраняват 

заедно с другите изборни книжа в общинската администрация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-15-14-38/13.11.2023 г. от ОИК – Гоце Делчев, с което ни 

изпращат искане въз основа на съдебно удостоверение, издадено от 

Административен съд – Благоевград, по адм. дело № 1084, да им 

предоставим видеозапис от видеонаблюдението на процеса на 
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преброяване на бюлетините от секционна избирателна комисия № 

011100027 в село Борово от произведените на 29 октомври избори. 

Колеги, с оглед сроковете, указани в писмото и в 

Разпореждането на съда, изпратихме писмо до „Информационно 

обслужване“ АД, за да бъде подготвен технически носител с 

видеозаписа от тази избирателна секция и моля за последващо 

одобрение на това изпращане. Всички документи са в моя папка в 

подпапка „ОИК – Гоце Делчев“, и с протокол МИ-00-329/15.11.2023 

г. е предаден техническият носител с видеозаписа от проведените на 

29 октомври избори от посочената секция в село Борово. 

Предлагам ви да изпратим до ОИК – Гоце Делчев, и до 

Административен съд – Благоевград, писмо, с което да посочим 

линка, на който също може да се гледа видеозаписа, както и 

техническият носител да бъде изпратен до ОИК по куриер, за да 

бъде получен в срок и да бъде представен по делото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-08-207/14.11.2023 г. от Административен съд – Смолян, с което 

ни се изпраща Определение № 515/14.11.2023 г., с което се 

задължава Централната избирателна комисия да представи заверени 

копия от избирателни списъци (част втора), и да представи заверени 

копия от подадени сигнали за изборни нарушения в изборния ден. 

Колеги, предлагам ви да изпратим писмо до 

Административен съд – Смолян, делото е № 285/2023 г., с което да 

уведомим Съда, че в Централната избирателна комисия не са 

постъпвали избирателни списъци (част втора) от община Смолян и в 

потвърждение на това да им изпратим писмо, изпратено от община 
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Смолян с вх. № МИ-06-368/25.09.2023 г., с което кметът на община 

Смолян ни уведомява, че не са подавани заявления-декларации за 

вписване в избирателен списък (част втора) на територията на 

община Смолян. Едновременно с това да уведомим, че в изборния 

ден на 5 ноември в ЦИК не са постъпвали жалби и сигнали за 

изборни нарушения на територията на община Смолян. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения, ако има? Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-09-72/14.11.2023 г. от Районна прокуратура – Бургас. Във връзка 

с прокурорска преписка с посочен номер в кратък срок се изисква да 

предоставим информация дали посочено лице със съответното ЕГН 

е попаднало в кандидатските листи за общински съветници или 

кметове на местни избори 2023 г. 

Въз основа на извършената проверка предлагам да изпратим 

информация на Районната прокуратура, че посоченото лице със 

съответното ЕГН е избран за общински съветник от листата на 

партия ГЕРБ с Решение № 102/30.10.2023 г. на ОИК – Царево. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Ганчева. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

две разпореждания на Административен съд – Варна. Едното е 

изпратено в Централната избирателна комисия с вх. № МИ-08-

209/14.11.2023 г. за предоставяне на оригинали на посочени 

протоколи, като по възможност протоколите да не бъдат 

предоставени в оригинал, да бъдат в четливи сканирани 

изображения на същите. 

След направени уточнения е постъпило и второто 

разпореждане на Административен съд – Варна, с вх. № МИ-08-

209/16.11.2023 г. 

Предлагам да изпратим на Административен съд – Варна, по 

адм. дело № 2451 по описа на съда за 2023 г., XXV състав, в 

изпълнение на техни разпореждания, получени по електронната 

поща на ЦИК, сканирани протоколи на секционни избирателни 

комисии за секции, посочени в Разпореждането съобразно проекта 

на писмо от изборите за кмет на район на 29 октомври 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо с вх. № МИ-06-716/13.11.2023 г. от кмета на община Опака, 

който ни уведомява, че във връзка с проведените избори за 

общински съветници и кметове на 29 октомври, в ОИК – Опака, след 

постъпили жалби и нужно адвокатско представителство пред 

Административен съд – Търговище, ще използват средствата, 

предоставени им от Министерството на финансите, съгласно 

Постановление № 128 от 31 август на Министерския съвет. Само за 

информация и сведение колегите от ОИК – Опака, са приели свое 

Решение № 94-МИ/08.11.2023 г. за упълномощаването на адвокат 
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относно процесуално представителство и защита пред 

Административен съд – Търговище. Докладвам го за сведение. 

Колеги, докладвам постъпило писмо в Централната 

избирателна комисия с вх. № ЦИК-04-87/15.11.2023 г. относно 

предоставяне на информация с оглед изготвянето на становище на 

българската държава по жалба № 29440/17 „Местан и други срещу 

България“ пред Европейския съд по правата на човека. Докладвам го 

за запознаване. Срокът за предоставяне на информация се сочи да е 

не по-късно от 30.11. То е от Министерството на правосъдието – 

правителствен агент. 

След събиране и изготвяне на информация, след обсъждане 

ще го върна на доклад. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, с вх. № МИ-06-737 от 

днешна дата от община Търговище с придружително писмо са 

постъпили комплект документи, свързани с отваряне на запечатано 

помещение, в което се съхраняват книжа и материали от изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври тази година, като 

отварянето на помещението е било необходимо с цел предоставяне 

на чувалите с изборни книжа за посочени два номера секции 

съгласно Определение по адм. дело № 228/2023 г. на 

Административен съд – Търговище. Приложени са заверено копие 

на определението на съда, както и съответните заповеди на кмета на 

общината и протоколът от отваряне на помещението и 

предоставянето на тези книжа и материали. Докладвам ви за 

сведение и предлагам да бъде обособен класьор в деловодството, в 

който да бъдат класирани такъв тип преписки за отваряне на 

запечатаните помещения с цел предаване на тези материали, които 

се съдържат в тях. Преписките да бъдат класирани в нарочен, 

отделен класьор в деловодството. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на госпожа Стоянова има ли изказвания? 
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Моля да гласуваме такова решение – тези преписки, те бяха в 

изпълнение на Решение № 1750 на ЦИК, да се класират в обособена 

папка в деловодството и не влизат в залата за доклад. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад, колеги, е за 

запознаване. Получено е писмо по имейл с молба за достът до 

информация от господин Н. М.  , упълномощен с 

представено пълномощно от госпожа Т. Я.    , с което иска 

да им бъде предоставена информация относно това дали госпожа       

Я. е упражнила правото си на глас в проведените през месец 

октомври 2022 г. и месец октомври 2023 г. избори. Ако бъде 

установено такова упражняване на глас, да се посочи в кои 

избирателни райони. В момента ви докладвам това искане за 

запознаване. При събиране на информация и след формиране на 

становище по така направеното искане ще върна на доклад с 

предложение по преписката. 

Следващият доклад е по вх. № НС-09-284. От Следствен 

отдел при Окръжна прокуратура – Търговище, ни изпращат 

постановление да бъдат изготвени и изпратени копия на 

избирателни списъци от секция с посочен номер в Република 

Турция, както и оригинали, а при невъзможност, заверени копия от 

декларации, попълнени от посоченото в това постановление лице, 

гласувало в тази секция. 

В моя папка от днешна дата е подготвено писмо в отговор по 

така направеното искане с постановлението с проектен номер 8675, с 

което отговаряме, че предоставяме копие на избирателния списък и 

допълнителната страница към него, като е посочено къде в 

допълнителните страници и под кой номер фигурира подписът на 
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посоченото в постановлението лице, както и информация относно 

наличието на книжа от изборите, проведени на 2 октомври, от 

секциите в чужбина.  

Моля да се запознаете с текста и да го гласуваме за 

изпращане с приложените подготвени копия от документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания. 

Колеги, предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

изпратено ни по имейл писмо от ОИК – Оряхово, с приложена към 

него преписка във връзка с тяхно решение относно установяване на 

административно нарушение. Писмото, с което са изпратени 

документите, не е подписано, но при разговора ми с председателя на 

ОИК бях информирана, че също е изпратено по пощата с подписано 

писмо. Документите обаче се изпращат на Централната избирателна 

комисия само за сведение и затова ви докладвам тази преписка за 

сведение – вх. № МИ-15-1442/14.11.2023 г. 

Следващият ми доклад е с вх. № МИ-00-327/15.11.2023 г. – 

приемо-предавателен протокол между „Информационно 

обслужване“ АД и служител в Централната избирателна комисия 

във връзка с предаването на технически носител на записи от 

видеонаблюдение на посочени номера секции, които ние сме 

изискали с наше писмо, изходящо от 13 ноември, с оглед 

предоставянето им на ОИК – Струмяни, и Административен съд – 

Благоевград, с насрочено за днес административно дело. Докладвам 

ви този приемо-предавателен протокол за сведение. Ще бъде 

приобщен към преписката по тези материали. 
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Последният ми доклад в тази точка е във връзка с преписка с 

вх. № МИ-15-1448/15.11.2023 г. Преписката е получена от ОИК – 

Бургас, във връзка с издаден от ОИК акт за установяване на 

административно нарушение, в която преписка са приложени всички 

документи по издаването на акта. Същата е изпратена към 

Централната избирателна комисия с оглед издаване на наказателно 

постановление на основание чл. 496, ал. 3 от Изборния кодекс. 

Докладвам ви преписката за сведение и ще бъде резолирана към 

ръководител звено „Правна дейност“ за предприемане на 

последващи действия по административно-наказателното 

производство по нея. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

предходния ми доклад, с който взехме решение да предадем usb 

носителят на двамата ни IT експерти и евентуалното предаване на 

софтуерни инструменти от „Сиела Норма“ АД, предлагам да вземем 

решение, в случай че „Сиела Норма“ АД предадат технически 

носители със софтуер, те да бъдат приети с приемо-предавателен 

протокол от двамата IT експерти, като след това те изготвят доклад 

до Централната избирателна комисия за съдържанието на приетия 

носител. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение да определим експертите М.     и         

Б.         да приемат от представителя на „Сиела Норма“ АД 

технически носител, информационни активи или документи във 

връзка с изпълнението на Договор № 28. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – 1 (Любомир Георгиев). 
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Колеги, има ли спешен доклад, преди да прекъсна 

заседанието? Няма. 

Прекъсвам заседанието. 

Следобедната част ще продължи в 14,30 ч. 

 

(След почивката.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Десет членове 

сме в залата, имаме кворум. 

 

Продължаваме с доклади в точка пета:  

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви първо писмо с вх. 

№ ЦИК-00-154/29 от 15 юли от процесуалните представители на 

ЦИК по дело № 822 ни е изпратено становище на ищеца във връзка с 

искания отвод на вещото лице Б.   и писмо с вх. № ЦИК-00-

154/30 от 16 ноември, с което процесуалните представители 

изпращат Определение № 4012 на съда от 16 ноември, с което съдът 

оставя без уважение молбата на процесуалните представители на 

ЦИК за отвод на вещото лице Т. Б.   , и още една молба, с 

която моля да се запознаете.  

Във връзка с докладвано по-рано разпореждане на съда, с 

което се задължава Централната избирателна комисия на 17 ноември 

в 14,30 ч. за насрочен оглед и демонстрация да осигури две машини 

за гласуване, както и всички технически компоненти, обслужващи  

работата на устройството и на системния и приложен софтуер, ви 

предлагам да вземем решение, с което Централната избирателна 

комисия да оправомощи мен, колегата Войнов и колегата Георгиев 

да отидем в Софийски градски съд, за да изпълним разпореждането 

на съда, като в наше присъствие да се извърши този оглед, след 
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което да върнем техническите компоненти и машините в 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме и 

осигуряването на техническите лица, които виждате в списъка, 

който е предложен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

жалба в Централната избирателна комисия с вх. № МИ-10-269 от 14 

ноември 2023 г. и същата ни е препратена и от ОИК – Сандански, 

със същия входящ номер с индекс 1 от 15.11.2023 г. 

Жалбата е чрез ОИК – Сандански, до ЦИК от ПП „Ред, 

законност и справедливост“ чрез адвокат Б. , като е против 

Решение № 270-МИ/10.11.2023 г. на ОИК – Сандански. 

В жалбата по изложените съображения се сочат нарушения 

на изборното законодателство, които са подробно описани. Сочи се, 

че са допуснати съществени нарушения, изброени по избирателни 

секции, в резултат на което се иска от Централната избирателна 
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комисия предвид всичко гореизложено и допуснати съществени 

тежки нарушения на изборния процес, относими към избирателното 

право на българските граждани в община Сандански, и отчетените 

резултати в атакуваното решение, като се вземе предвид тежестта на 

тези нарушения, водещи до невъзможност да се установи 

действителната воля на избирателите, молят уважаемият 

административен съдия да постанови решение, което да обяви за 

нищожно или да отмени като незаконосъобразно Решение № 270-

МИ относно обявяване на списък А и списък Б относно подреждане 

на кандидатите по партии, коалиции, местни коалиции в изборите за 

общински съветници. 

Предвид искането в жалбата ви предлагам да гласуваме 

писмо до Административен съд – Благоевград, с копие до ПП „Ред, 

законности и справедливост“ и копие до ОИК – Сандански, с което 

на основание чл. 459, ал. 1 от Изборния кодекс приложено да 

изпратим по компетентност жалбата, както и отделно писмо са 

подготвили юристите до ОИК – Сандански, да комплектуват и 

изпратят на съда всичко относимо по оспорваното решение на ОИК 

– Сандански. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението и по двете предложения, които 

са във вътрешната мрежа, за да ги подложа заедно на гласуване. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо от Административен съд – Видин, с вх. № МИ-08-

210/15.11.2023 г., с което ни е приложено Определение, с което 

съдът се е произнесъл, като е прекратил производството по адм. дело 

№ 231 по описа на съда за 2023 г. и е изпратил жалбата на кандидата 
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за кмет на община Ново Село за изборите за кмет и за общински 

съветници на 29 октомври против Решение № 82-ВИ/30.10.2023 г. на 

ОИК – Ново село, на ЦИК за произнасяне. 

Колеги, припомням, че с жалбата, която препратихме до съда,  

предвид че се искаше да се отмени Решение № 82-МИ на ОИК – 

Ново село, както и да се  разпореди, на първо място, да бъде 

проверено съдържанието на чувала с изборните книжа на секцията в 

село Флорентин на община Ново село. 

На второ място, нарушилите законовите разпоредби на ИК да 

понесат своята отговорност. Сочеше се, че в изборната нощ в секция 

06 в село Флорентин, община Ново село няма нарушения. Видно от 

фактите, констатирани от представителите на ОИК, както и от 

видеонаблюдението в същата секция става ясно според 

жалбоподателя, че има нарушение на изборното законодателство. 

Предлагам ви с протоколно решение, предвид че става въпрос 

за изборната нощ, ОИК са проверели, не са установили нарушение и 

ние няма как да извършим повторна проверка, още повече че не 

може да се отвори чувалът. 

Предлагам с протоколно решение жалбата да остане без 

разглеждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и ако имате друго предложение, моля да го 

направите. Няма. 

Подлагам на гласуване предложението на докладчика. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка пета. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-08-198-1/13.11.2023 г., с което Върховен административен съд 

ни връща преписка по адм. дело 10817/2023 г. по описа на ВАС, 



24 

както и преписка по адм. дело № 195/2023 г. на Административен 

съд – Разград, и ни информира, че Върховният административен съд 

е отменил Решение № 2866-МИ/05.11.2023 г. на ЦИК и е върнал 

преписката за ново произнасяне. 

Докладвам ви писмо-съобщение с вх. № МИ-08-

206/14.11.2023 г. на Административен съд – Перник, по адм. дело № 

354 от тази година. С това съобщение ни се връчва Определение № 

518 от 8 ноември 2023 г., което е по подадена от ЦИК молба за 

изменение на решението в частта за разноските, тъй като беше 

осъдена Централната избирателна комисия да заплати разноските по 

водене на делото. С Определението Административен съд – Перник, 

отхвърля искането на Централната избирателна комисия за 

изменение на влязлото в сила решение в частта му за присъдените  

разноски, като основанието за това е, че според Административен 

съд – Перник, тъй като общинските избирателни комисии нямали 

самостоятелен бюджет, той се определя от ЦИК, ЦИК следва да 

заплаща разноските. 

Следващият ми доклад е съобщение с вх. № МИ-08-156-

3/16.11.2023 г. от Административен съд – София-град, по дело № 

10387/2023 г. ни се изпраща Определение № 9939/14.11.2023 г. по 

делото, образувано по жалба на местна коалиция „Продължаваме 

промяната – Демократична България“ (Спаси София), чрез 

пълномощник адвокат К.  . С Определението се оставя без 

разглеждане частната жалба на местна коалиция „Продължаваме 

промяната – Демократична България“ (Спаси София) против 

Определение № 9482 от 2 ноември, постановено по адм. дело № 

10387 по описа на Административен съд – София-град – за сведение. 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № МИ-08-212/16.11.2023 г. 

от Административен съд – София-град, по адм. дело № 10660/2023 г. 

Изисква се от Централната избирателна комисия в тридневен срок да 

представи по делото заверени копия от приемо-предавателни 

разписки, съдържащи числовите данни в посочени три протокола на 

три секционни избирателни комисии в София. 



25 

Предлагам да гласуваме да бъдат представени в 

Административен съд – София-град, заверени копия от приемо-

предавателните разписки за трите секционни избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, свързан доклад. Във връзка с 

докладвания вх. № МИ-08-198-1/13.11.2023 г. – писмото от 

Върховния административен съд, във връзка с произнесено решение 

по адм. дело по описа на Върховния административен съд, с което 

Върховният административен съд отменя решение на Централната 

избирателна комисия. В моя папка от днес ще видите проект на 

решение с проектен номер 3140. 

В Централната избирателна комисия с посочения входящ 

номер е постъпило решение № 10977 от 13 ноември 2023 г. по адм. 

дело № 10817/2023 г. по описа на Върховния административен съд.  

Съдът с това решение е отменил Решение № 2866-МИ от 5 

ноември 2023 г. на ЦИК, с което е оставена без разглеждане жалбата 

на Н. Б. , срещу Решение № 203-МИ от 3 ноември на ОИК – 

Разград, като съдът връща преписката на ЦИК, тъй като при 

произнасянето му са допуснати съществени процесуални нарушения 

и нарушение на материалния закон. 

Колеги, предлагам ви следната мотивна част: в съответствие с 

чл. 88, ал. 1 от Изборния кодекс решенията на ОИК могат да бъдат 

оспорени в тридневен срок от обявяването им пред ЦИК, която се 

произнася с решение като горестоящ административен орган по 

възникнал административно-правен спор.  
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Според мотивите на Решение № 10977 от 13 ноември 2023 г. 

по съответното административно дело, което е посочено по-горе по 

описа на ВАС задължение на ЦИК, респективно ОИК, е да се 

произнесе по жалбата, независимо от резултата на произнасяне, като 

липсва правомощие за оставянето ѝ без разглеждане поради липса на 

правен интерес. 

Съгласно изложените мотиви в решението на Върховния 

административен съд ОИК – Разград, също е следвало да се 

произнесе по същество по подадения сигнал, поради което Решение 

№ 203-МИ от 3 ноември 2023 г. на ОИК, следва да бъде отменено и 

преписката да им бъде върната за произнасяне.  

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Отменя Решение № 203-МИ/03.11.2023 г. на ОИК – Разград.  

Връща преписката и указва на ОИК – Разград, да се 

произнесе по същество, като съобрази мотивите, изложени по-горе в 

настоящото решение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Колеги, има ли изказвания? 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, правя корекция: предметът на 

решението да е относно жалба срещу Решение № 203-МИ на ОИК – 

Разград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на  

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2899-МИ/16.11.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Стоянова. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви преписка с вх. № 

НС-09-282 от Районна прокуратура – Пловдив, с която ни изпращат 

писмо във връзка с подадени от нас данни за евентуално гласуване в 

нарушение на изборните правила по отношение на избирател от 

избирателен район на РИК – Пловдив, за Асеновград става въпрос. 

Прокуратурата установява, че не е извършено престъпление 

от лицето по чл. 168, ал. 2, тъй като, когато е упражнило правото си 

на глад на 2 април 2023 г., той е притежавал активно избирателно 

право. 

Става въпрос за това, че преди това лицето е фигурирало в 

забранителен списък, поради това че е изтърпявал наказание 

„лишаване от свобода“. Както вече уточнихме, прокуратурата е 

установила, че към датата на изборите, когато той е гласувал, не е 

бил лишен от избирателни права, тъй като вече е било изтърпяно 

наказанието. 

В писмото се твърди, че към момента на назначаването му за 

член на секционна избирателна комисия, тъй като той е бил член на 

секционната избирателна комисия, в която е гласувал, той все още е 

изтърпявал наказание „лишаване от свобода“ . В този смисъл ни го 

изпраща за проверка на това дали са налице основания за 

ангажиране на нечия административно-наказателна отговорност, тъй 

като за член на секционна комисия е назначено лице, което на 

практика е било в несъвместимост и не е можело да бъде такова. 

Докладвам ви го за сведение и за запознаване, като 

становището ми е, че не са налице основания за ангажиране на 

каквато и да било отговорност, на когото и да било, тъй като при 

назначаването на съставите на секционните комисии, районните 

избирателни комисии са длъжни да се съобразят с направените към 

тях предложения от кметовете на общини и областните управители, 

при които пък съответно се провеждат консултациите за съставите 

на тези секционни комисии. Моралният ангажимент за това дали 

членовете на СИК отговарят на изискванията на закона лежи върху 

лицата, които правят тези предложения, включително върху самите 
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членове на секционни избирателни комисии, които са длъжни да 

декларират наличието или липсата на обстоятелства, които 

възпрепятстват участието им като членове на тези секционни 

избирателни комисии. В конкретния случай районната избирателна 

комисия е извършила правомерно своите действия по назначаване, 

тъй като е съобразила всичките представени документи. На база на 

тези представени документи е взела съответното решение. 

Становището ми е, че РИК не носи отговорност за тази 

констатация, но ако желаете, на работно заседание бихме могли  да 

го обсъдим дали в анализ по-нататък да не се предвидят специални 

способи за изследване на тези обстоятелства още по време на 

провеждане на консултациите. Това, разбира се, би могло да стане 

само със законодателна промяна, тъй като към настоящия момент, 

при провеждането на консултации при кметовете на общини, се 

изисква единствено от парламентарно представените партии, 

участвали на тези консултации, да комплектуват и представят 

необходимите документи от съответните лица. 

Колеги, връщам на доклад преписка с вх. № НС-09-68-

2/02.11.2023 г. В моя папка има проект на отговор с проектен номер 

8690. 

Моля да го погледнете. Запитването е по отношение на едно 

лице дали е било регистрирано като кандидат и ако нямате бележки, 

да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е за сведение във 

връзка с получен при нас акт № 1 от 5 ноември 2023 г., с който ОИК 
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– Сливо поле, е установила административно нарушение. Докладвам 

го за сведение и запознаване – вх. № МИ-15-14-32-1/14.11.2023 г. 

Докладвам ви жалба с вх. № МИ-15-14-47/15.11.2023 г. Това 

е жалба срещу Решение № 210/13.11.2023 г. на ОИК – Ботевград. 

Жалбата е от госпожа П. К. Т.-Б.     . Тя 

оспорва въпросното решение, тъй като с оспореното решение ОИК – 

Ботевград, е приела, че не възникват правомощията на общинския 

съветник, избраната госпожа, тъй като не е положила клетва на 

първата сесия на Общинския съвет и не е уведомила за това 

общинската избирателна комисия. 

Моля да се запознаете с преписката, тъй като в същата става 

видно, че особено приложените към жалбата заверени копия от 

документи със съответни входящи номера, че госпожа Точкова е 

уведомила по надлежен ред чрез Общинския съвет областния 

управител на София област и ОИК с нарочно писмо – приложен е 

пликът с пощенското клеймо, преди датата на провеждане на 

първото заседание. С тези писма  тя ги уведомява, че е в 

невъзможност да присъства и да положи клетва. 

Следващото заседание на Общинския съвет ще бъде на 17 

ноември, съгласно обявеното на сайта на Общинския съвет, има 

публикуван и дневен ред. 

Предвид обстоятелството, че разпоредбата на ЗМСМА е 

категорична, че всеки общински съветник, който е бил 

възпрепятстван да положи клетва в първо заседание, има 

възможност да направи това в следващо, предлагам решението на 

ОИК – Ботевград, да бъде отменено, за да може избраният общински 

съветник госпожа Т. , ако пожелае, да се яви на утрешното 

заседание на Общинския съвет и да положи клетва. 

Предлагам Решение № 210/13.11.2023 г. на ОИК – Ботевград, 

с което тя е заличена и е обявен за избран следващият в листата, да 

бъде изцяло отменено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение? Няма. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2900-МИ/16.11.2023 г. 

 

Продължаваме с доклади във втора точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ДЕЙСТВИЯ НА ОИК 

ПРИ ПРЕДСРОЧНО ПРЕКРАТЯВАНЕ ПЪЛНОМОЩИЯТА НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК И ОБЯВЯВАНЕ НА СЛЕДВАЩИЯ В 

ЛИСТАТА ЗА ИЗБРАН.ГОСПОЖО МАТЕВА, ЗАПОВЯДАЙТЕ. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да погледнете проект на 

Решение № 3139 с четири приложения към него. Този проект на 

решение е идентичен с решението, което взехме през месец април 

2022 г., за да укажем на общинските избирателни комисии как 

трябва да действат и какви решения да приемат, когато се 

прекратяват предсрочно пълномощия на общински съветници и 

кметове. 

Тъй като сега започва нов мандат на общинските избирателни 

комисии, преценихме за уместно на работно обсъждане, да приемем 

отново такова решение. Няма да докладвам подробно решението, 

тъй като сме го гледали на работна група.  

Предлагам да приемем това решение заедно с четирите 

приложения към него, които са образци на решения, които 

общинските избирателни комисии следва да приемат в различните 

хипотези. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2901-МИ/16.11.2023 г. 

 

Заповядайте, госпожо Матева, в точка първа: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ РЕДА И 

УСЛОВИЯТА ЗА ПРОВЕЖДАНЕ НА ЗАСЕДАНИЯ И ДАВАНЕ 

ДЕЖУРСТВА НА ОИК И ОПРЕДЕЛЯНЕ РАЗМЕРА НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯТА НА ЧЛЕНОВЕТЕ НА ОИК. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви проектен номер 

3138 – това е решението, с което да определим реда и условията за 

провеждане на заседания и дежурства на общинските избирателни 

комисии, както и размера на възнагражденията, които ще получават 

за заседания и дежурства членовете на общинските избирателни 

комисии с мандат 2023 – 2027 г. Това решение също е обсъждано в 

работна група и няма да го докладвам подробно. 

Отразени са и последните корекции, които направихме при 

днешното обсъждане. В т. 8 са посочени и възнагражденията, които 

ще получават членовете на общинските избирателни комисии за 

периода от 7 дни след обявяване на резултатите до края на мандата 

им. 

Предлагам, ако нямате някакви други предложения, да 

приемем и това решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2902-МИ/16.11.2023 г. 
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Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути за проветряване 

на залата. 

 (След прекъсването.) 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата. 

Продължаваме с доклади в точка четвърта. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

три преписки, които сме получили от общински администрации, 

свързани с отваряне на запечатани помещения, в които се 

съхраняват изборни книжа – вх. № МИ-06-730/15.11.2023 г. от 

община Бойница; вх. № ЧМИ-06-2/15.11.2023 г. от община 

Благоевград и вх. № МИ-06-735/16.11.2023 г. от община Генерал 

Тошево. 

И трите преписки съдържат изискуемите съгласно наше 

решение документи. Запечатаните помещения са отворени по реда 

на Решение № 1750 на ЦИК – докладвам ги за сведение, и за 

прилагането им за съхранение към папката, която обособихме, която 

ще съдържа преписките от общинските администрации за отваряне 

на запечатани помещения. 

Още едно писмо за сведение ви докладвам от Комисията за 

защита на личните данни – вх. № МИ-23-182/14.11.2023 г. Писмото е 

адресирано до ОИК – Столична, с копие до Централната 

избирателна комисия и с него се изисква становище на ОИК във 

връзка с изпратен сигнал до Комисията за защита на личните данни 

за неправилно боравене с лични данни на член на СИК – докладвам 

го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

Определям господин Томов да води заседанието за малко. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е искане от кмета 

на община Хисаря с вх. № МИ-14-18/15.11.2023 г. за отваряне на 
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запечатано помещение, в което се съхраняват изборни книжа и 

материали от изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври с цел предаване на избирателен списък на 

териториалното звено на ГД ГРАО. 

В папка с моите инициали е проект на писмо до кмета на 

общината за това как следва да се процедира при отваряне на 

запечатано помещение във визирания в искането случай. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колега Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви преписка с вх. № МИ-15-

14-34 само за сведение. Наше предходно писмо с вх. № МИ-22-538 и 

писмо с вх. № МИ-22-548 от ОИК – Карнобат, ни уведомяват, че са 

го препратили по компетентност на община Карнобат. Това са жалби 

от лице, което искаше проверка на избирателни списъци. 

От община Белово с вх. №№ МИ-06-72-6 и МИ-06-72-8 ни 

изпращат заповеди и протоколи от отваряни и затваряни помещения 

за съхранение на изборни книжа – също за сведение. 

Вх. № НС-09-192-1 го докладвам само за запознаване. 

Предлагам на администрацията за подготовка на проект на отговор. 

Там се искат документи. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колегата 

Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам четири входящи писма 

от общини във връзка с отваряне и съответно последващо затваряне 

на запечатани помещения: вх. № МИ-06-719; МИ-06-727 МИ-06-724 

всичките от 14 ноември; МИ-06-732 от 15 ноември, които ще бъдат 

приобщени към съответната папка. 
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Докладвам за сведение писмо с вх. № МИ-15-

144/14.11.2023 г. от ОИК – Велинград, с което във връзка с наше 

писмо, изпратено до ОИК ни информират, че ОИК – Велинград, е 

предала на „Информационно обслужване“ АД 46 броя устройства за 

видеонаблюдение и видеозаснемане. Не е предадено едно, като бъде 

предадено ще информират Централната избирателна комисия, 

доколкото се запознах с протокола от страницата на ОИК. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Госпожо 

Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-09-341/16.11.2023 г. са представени за публикуване на 

интернет страницата отчетни документи във връзка с касовото 

изпълнение на бюджета и на отчета за касово изпълнение на 

чуждите средства за месец октомври 2023 г. Те подлежат на 

публикуване на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия в изпълнение на Закона за публичните финанси и указания 

ДДС 01 от 18 януари тази година на министъра на финансите. 

Изготвени са по единната бюджетна класификация. 

Предлагам приложените документи към докладната записка 

да одобрим да бъдат публикувани на страницата на ЦИК. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ  ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, представям ви докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-333/09.11.2023 г., както и допълнителна 

докладна записка със същия номер индекс 1 от 13 ноември. 

Представени са отчети за извършени дейности по сключени 

граждански договори с външни сътрудници.  
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Става дума за Е. Г. С., М. Д.                                                     

Н. и М. К. И.          – бяха ангажирани в периода 

на произвеждане на изборите и приемане на документите от 

общинските избирателни комисии. 

Във вътрешната мрежа са публикувани както докладната 

записка с допълнението, отчетите от сътрудниците със сключени 

граждански договори, включително и самите граждански договори. 

Предлагам с оглед на изложеното в докладните за изпълнение 

на договорите да одобрим представените отчети и изпълнението на 

работата по гражданските договори, след което да се предприемат 

действия по извършване на дължимите плащания по тези договори. 

Моля за одобрение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, ако 

няма изказвания, нека гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-340/14.11.2023 г. с предложение за извършване на годишна 

инвентаризация за 2023 г. и преглед за преоценка на материални 

запаси съгласно Закона за счетоводството.  

Предлага се да се извърши инвентаризация. Подробно са 

описани начините на инвентаризацията на отделните активи, както и 

се предлага комисия, която да бъде назначена за извършване на 

инвентаризацията в състав: председател В. Б.                      – 

счетоводител, членове: Ж. Т. П.                             – 

счетоводител-касиер; А. Я.   – главен експерт; Е.                               

Х.     – юрисконсулт; Р. Ц.                                  – главен експерт и 

резервни членове: Д. Д., Д. С.                             – всички от 

администрацията на ЦИК.  

Комисията да извърши инвентаризацията на дълготрайните 

материални и нематериални активи, активите, изписани като разход, 



36 

материалните запаси и останалите активи и пасиви, парични 

средства и разчети в срок до 5 януари 2024 г. по определения ред 

съгласно докладната и в проекта на заповед. След приключване на 

инвентаризацията да бъде представен доклад до 15 януари 2024 г. с 

оглед на това, че резултатите от инвентаризацията следва да се 

осчетоводят преди изготвяне на годишния финансов отчет на ЦИК 

за 2023 г. 

Предлагам да одобрим предложението за извършване на 

инвентаризация по посочения ред и да упълномощим председателя 

да издаде заповед за назначаване на комисията в състава, както е 

предложено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или предложения? 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Имам молба по възможност да бъде 

дадено време за запознаване. Аз преди малко се запознах с тази 

докладна записка и искам да направя справка за възможността и 

допустимостта по предложението, което е направено в нея, така че 

бих помолила за време за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, време за 

запознаване с тази преписка. 

Има ли други доклади? 

Господин Войнов, заповядайте в точка четвърта. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Софийска градска прокуратура с вх. № МИ-09-73-1 от днес. То е във 

връзка с нашето писмо, което изпратихме в сутрешната част на 

заседанието. Уведомяват ни, че ще получат исканите активи утре в 

10,30 ч. в склада на „Карго-партнер“.  

В тази връзка предлагам да изпратим писмо до Главна 

дирекция „Жандармерия“ и до „Карго-партнер“, с което да ги 

уведомим, че утре в 10,30 ч. трябва да допуснат в склада на „Карго-

партнер“ Д. С. и Р. Ц.   , като служители от 

администрацията на ЦИК; Г. М. и Ц. П.     – 



37 

служители на „Карго-партнер“, които да изнесат три броя СУЕМГ 

със съответните номера и да ги предадат на прокурор Соколова при 

Софийска градска прокуратура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Подлагам на гласуване изпращането на писмото до „Карго-

партнер“ и до ГД „Жандармерия“. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 1 

(Любомир Георгиев). 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-22-

572/31.10.2023 г. е постъпило искане от А. А.         във връзка с 

негова жалба, подадена до Комисията за защита на личните данни с 

твърдение за неправомерно обработване на личните му данни чрез 

включването и в списък на лица, подкрепящи регистрацията на 

партия „Атака“ и партия „Българска прогресивна линия“. Той иска 

да му бъдат предоставени заверени копия от подписите на 

съответните страници на посочените две политически партии. 

В папка с моите инициали е подготвен проект на отговор до 

господин А.          , в който обясняваме какво представлява вземането 

на заявителски материал с цел установяване истинността или 

неистинността на подписа и по какъв ред се представят заверени 

копия от страниците. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 
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Други доклади? Няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за понеделник, 20 ноември 

2023 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,30 ч.) 

 

 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

      Камелия Нейкова 

 

   СЕКРЕТАР: 

      Севинч Солакова 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 

 

 

 


